
 
 

1(2) 
 

Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2023-10-23 
 

Plats: Strands IF:s kansli 18.00–19.30  

Närvarande: Anna L, Anders S, Camilla T, Adelina B O, Ewa N 
Frånvarande: Micke O 
 

Mötet öppnas Välkomna! 
Mötessekreterare  Ewa N A 
Dagordning Utifrån grundmallen 
Föregående protokoll Godkänns. 
Uppföljning fattade 
beslut 

 Gemensam middag för ledare, styrelse, Blodomloppsgruppen samt 
ytterligare enstaka personer med viktiga sysslor i föreningen på 
Strandpiren 21 nov kl. 18.30. Anna skickar ut inbjudan. 

 Infoutskick om styrelsen. Anna visar hur hon har skrivit om sig själv. 
Hennes exempel skickas ut som inspiration för övriga. Övriga bör 
skicka in sitt bidrag inom 3 v. 

 Tre tält 3x6 m är inköpta. 
Kvarstående: 
 Gemensam workshopfrukost för ledare.  Viss diskussion påbörjas i 

samband med Strandpirenmiddagens efterrätt. 
 Översyn av ekonomiska riktlinjer, revidera vid behov. Tas upp senare 

under hösten. 
 

Ekonomi 
 

 Årets budget håller. Anders gör förslag på budget för 2024. 
 Avtalen inför 2024 för dem inom föreningen på Sverigeelitnivå 

(eftergymnasialt) är klara och påskrivna. 
 

Blodomloppet  Vid höstmötet förra helgen tilldelades Hudiksvall lopp den 20 maj. 
 Anders har sökt sanktion för loppet, kommer också att boka Glysis. 
 Vi bör fundera på ett extra barnlopp (skolålder upp till 12 år). En 

förlängning av Lilla, men inom området (t.ex. med lite mer utmaning- 
typ backe/sicksack/under/över). 

 Distansloppet är också en möjlighet för vår förening. 
 

Mötesfrågor  Sponsor-/visionsgruppen. En film på 1-2 min ska sättas samman för 
hela Strands IF. Camilla sätter ihop ett bildspel som bidrag från oss. 
Fortsatt aktuellt att framöver ha gemensam leverantör av 
träningskläder. När kan Länsförsäkringar få synas på just våra 
evenemang? Förslag: På Glysis i samband med Blodomloppet (tillägg 
möjligt för deltagande), Friidrottsskolan, Strands ungdomsspel. 

 Träningsgrupper. Knattegruppen: Tanken är aktivitet under 
begränsade perioder. Lilla gruppen: Uppstart igen efter årsskiftet. 
Mellangruppen: Ledare Terese kommer att få hjälp av Lilla gruppens 
ledare fram till jul. Stora gruppen: Är igång. 

 Förråd på Broman kommer att finnas tillgängligt. Anna och Lina 
kollar upp vilken utrustning som finns tillgänglig i övrigt också. 
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 Status Holma. Nästan tomt. Planen är att lokalen ska vara helt tömd 
kommande helg - och ha en sista träning där. 

 Lokaler. Knepig situation för friidrotten gällande träningsmöjligheter 
under både inomhus- och utomhussäsong liksom möjligheten att 
arrangera tävlingar på sommaren. Fortsatta diskussioner med andra 
idrotter samt inom huvudstyrelsen är mycket viktiga. 
 

Summering kring 
fattade beslut och 
kommunikation 

Enligt ovan. 
 

Nästa sektionsmöte Mån 27 nov kl. 18.00–19.30, på kansliet.  
 

Mötet avslutas Tack för idag! 
 

 


